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Jakub Wo2nikowski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie !

W imieniu mieszkanc6w Miasta Wloclawek zwracam sig z proSbq o zwr6cenie sig do

Pafstwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie we Wloclawku z unioskiem o dokonarue

udroznienia koryta rzeki Zglowi4czka na odcinku przebiegaj4cym ptzez tercn naszego miasta,

a w szczeg6lno6ci na odcinku od ul. Wysokiej do uj3cia rzeki do Wisly.

W chwili obecnej Park na Slodowie stanowi jedn4 z wizyt6wek naszego miasta, a stan

koryta rzeki Zglowi4czka moZe negatywnie wplywai na odbi6r tego miejsca.

W zwi4zku z potyzszym,w prrypadku gdy dzialania takie nie b9d4 mialy negatywnego

wplywu na Srodowisko naturalne, uprzejmie proszg o poz)'tywne rozpatrzenie niniejszego

wniosku.
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